
Др Младен Иванић поставио је сљедеће питање Колегијуму Дома народа 

Парламентарне скупштине БиХ: 

 

Да ли Колегијум Дома народа има намјеру да предузме било какве активности како би 

се обавила расправа о анализи ефеката рада страних тужилаца и судија? 

 

 


